



Dagsorden:

1. Konstituering af rådet (forperson, næstforperson, sekretær og kasserer) (husk at vi skal rette på hjemmesiden)
2. Evaluering af årsmøde 25
3. Nyt fra formanden
4. Driftsøkonomi, Ingeborg
5. Oplæg fra Preben til brug af Info-tavle hos SPAR
6. Er der nyt fra Snævringens bådelaug ang. Kajakpladser?
7. Opfølgning på Anne Mettes forespørgsel om Lokalrådets kontaktdata må lægges på FB og Instagram
8. Oplæg fra Fynbus om Flextrafik
9. Realdania: tilskud til møder (Ingeborg)
10. Skal der følges op på sagen omkring broen ved præstelandingen?
11. Evt. ny placering af fitnessredskaber
12. Eventuelt

Der er afbud fra Pia og afbud fra Hans

Ad. 1 Konstituering af rådet.

Forperson Bruno Hansen

Næstforperson og Kasserer Ingeborg Inselmann

Sekretær Pia Hilsberg.

Rådsmedlemmer : Preben Ringgaard, Marianne Gellert, Hans Bæk, Birgitte Valeur

Suppl. Tullia Dahlgaard, Anne Mette Folkman Emanuel, Frederik Fredslund, Kenneth Larsen.

Ad. 2

Drøftelse af årsmøde - mødet var som udgangspunkt vellykket i forhold til fremlægning af lokalrådets arbejde. Fremmødet var primært ældregruppen og vi drøfter ønsket for deltagelse af unge - hvad skal der til for at yngregruppen / ny tilflyttere har lyst til at deltage med en specifik arbejdsindsats? Hvad er der af ønsker for fremtiden på Thurø?

Ad 3 Nyt fra formanden:

Der er landet en aftale vedr. busafgange til Grasten - hverdage 4 Extra afgange om dagen 2 formiddag/2 eftermiddag.

Lørdag nytilført 2 afgange daglig.

Kæmpe tak til gruppen for et gedigent stykke arbejde.

Der kommer ny lokalplan for område 640 Brovejen, alt bliver lejeboliger og lokalrådet ønsker endvidere der bliver anlagt fælleshus, der opleves optimistisk lydhørhed for dette - afventer høringsmaterialet.



Referat fra møde i Thurø Lokalråd 01.04.25

Ad. 4

Regnskabet er tilfredstillende

Der er sponsoreret 4000 kr til lokalrådet fra lokal bidragsyder. Det er værdsat.

Ad. 5

Oplæg vedr. brug af infotavle ved Sparkøbmanden på Thurø.

Infotavlen opsættes 8/9.4 – udsat et par uger pga leveringsproblemer.

Preben og Bruno sammenfatter endelig præmis for anvendelse.

Drøftelse af nogle tilgang, endelig beslutning på næste møde.

Der kommunikeres ud til foreninger og fællesskaber om mulighed for anvendelse,

Ad. 6

Kajakpladser

Snævringens bådelaug er positive i forhold til at oprette kajakpladser, og der afholdes møde 6.4
vedr. konkret udmøntning.

Ad.7

Der ønskes ikke personlige oplysninger på Facebook. Lokalrådets hjemmeside bliver opdateret med disse.

Ad. 8

Fynbus/flexbus,

Der ønskes bedre og billigere ordning.

Marianne drøfter med Grasten beboerlaug om de ønsker at udfærdige høringsvar.

Såfremt dette er tilfældet involveres lokalrådet.

Vender tilbage.

Ad.9

Lokalrådet er blevet opmærksom på at det er muligt at søge Real Dania om støtte til fælles
arrangementer og projekter.

Så læg hovedet i blød og lad os finde gode initiativer til at højne sammenholdet på øen.

Nye tider, nye skikke - hvilke traditioner kan vi nytilføre øen ?

Kontakt gerne lokalrådet

Ad 10

Der er kommet henvendelse fra præstelandingen vedr. hjælp til at sikre offentlig badning fra broen,
da kommunen har gjort laug et opmærksom på at dette ikke er tilladt?!

Vi undersøger nærmere.



Referat fra møde i Thurø Lokalråd 01.04.25

Ad. 11.

Ny placering af fitness redskaber.

Redskaberne sættes op ved Thurø boldklub i stedet for som tiltænkt i mosen.

Ad. 12

Evt.

Stigruppen har arbejdet med trampe sti på strækningen Mejerihavnen - Øgavl for at binde de eksisterende kystnære stier bedre sammen.

Det planlagte lodsejermøde d. 8.4 aflyses da der ikke er opbakning fra ejerne for nuværende.

Referent

Gitte Valeur

Hilsen Pia

Lokalplan 640 behandles først på majmødet, da det forslag der foreligger ikke er politisk vedtaget

Afbud til Pia senest 29.03.25. Kaffeordning: Hans sørger for kaffe